



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名 / 名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300245998		9	06-08-2004	ALEXANDER PASHKOV 13A-30, DMITRIEVSKAYA STREET, KIEV, UKRAINE.	JEAC I.P. AGENT COMPANY ROOM 1522 NAN FUNG CENTRE, 264-298 CASTLE PEAK ROAD, TSUEN WAN, N.T., HONG KONG
300469026		5	04-11-2005	GANODERMA FOUNDATION TAIWAN DEVELOP LTD. CENTER 2F-1, NO.5, LANE 33, SEC.6, XIN YI RD., TAIPEI 11085, TAIWAN, PROVINCE OF CHINA.	CHINA.HK INTELLECTUAL PROPERTY SERVICES CO., 2504-6, 25/F, CC WU BUILDING, 302-308 HENNESSY ROAD, HONG KONG.
300535509		3, 14, 25, 38	03-02-2006	中國首席執行官網絡 科技有限公司 香港 皇后大道中 18 號 新世界大廈 21 字 樓	香港企業註冊登記服務中心 香港 九龍旺角彌敦道 678 號 華 橋商業中心 6C